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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-09-22, § 8 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 22 september 2015 kl 17.00 – 18.40 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 september 2015 

  

 

Katarina Luhr Jonas Naddebo 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) ordföranden  

Jonas Naddebo (C) vice ordföranden  

 

Mervi Mäkinen Andersson (S) 

Roger Orwén (MP)  

Rikard Warlenius (V) 

Lars Jilmstad (M)  

Torbjörn Erbe (M) 

Helena Ljungberg (M) 

Joar Forssell (FP) 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Jonas Svanfeldt (S) för Maria Östberg Svanelind (S) 

Annika Ödebrink (S) för Mattias Vepsä (S) 

Fredrik Pettersson (S) för Måns Lönnroth (S) 

John Myhrman (M) för Christoffer Järkeborn (M) 

 

 
Ersättare: 

Linnéa Joandi (MP) 

Maria Sävström (MP) 

Cecilia Berggren (V) 

Alicja Lindell (M) 

Martin Levanto (M) 

Märta Martin Åkesson (C) 

Ulrika Hoff (KD) 

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Sara Andersson, Andreas Ek, 

Monika Gerdhem, Örjan Lönngren, Lena Mittal, Eva Sunnerstedt, Maria 

Svanholm, Emily Tjäder, Malin Täppefur och personalföreträdaren Luis 

Lopez. 
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 § 8 
Dig In - Digital arkivstrategi för Stockholms stad. 
Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 2015-9897 
 
Beslut  
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt förslag från 

ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Mervi Mäkinen Andersson 

m.fl. (S) och Rikard Warlenius (V): 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att delvis godkänna 

kulturnämndens förslag. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att därutöver anföra 

följande: 

 

Vi anser att ambitionen att Stockholm ska ha ett transparant 

informationshanteringssystem som central resurs för 

medborgare, organisationer och näringsliv är god. Det vi 

tycker saknas är dock en grundlig konsekvensutredning 

kopplad till strategin. I strategin hänvisas dock till en 

handlingsplan som förväntas konkretisera det fortsatta arbetet. 

Vi hade dock önskat att kulturnämnden redan i strategin bl.a. 

hade behandlat vilka ekonomiska konsekvenser den kan 

komma att ha för i stadens nämnder. Vi vill även lyfta fram 

det allmänna behovet av att se över samtliga styrdokument 

inom IT-området. För det fall att detta görs, anser vi att den 

aktuella strategin bör kunna ingå i en sådan översyn för att 

anpassas till övriga IT-dokument. 

 

3 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att omedelbart 

justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 september 2015. I 

tjänsteutlåtandet föreslås att nämnden beslutar: 

 

Avstyrka kulturnämndens förslag och föreslå att 

kommunstyrelsen ger kulturnämnden i uppdrag att omarbeta 

förslaget.  

 

Justera paragrafen omedelbart. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Mervi Mäkinen 

Andersson m.fl. (S) och Rikard Warlenius (V) föreslår (se 

beslutet). 
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2) Vice ordföranden Jonas Naddebo (C) och Lars Jilmstad m.fl. 

(M) föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 

förslag. 

 

3) Joar Forssell (FP) föreslår att nämnden beslutar enligt 

följande: 

 

1 Att delvis bifalla kontorets förslag till beslut. 

2 Att därutöver anföra: 

 

Stockholms stads verksamheter ska ha Sveriges mest 

transparenta informationshantering. Stadens sätt att hantera 

och bevara digital information ska främja medborgarnas 

insyn, näringslivets behov, och möjlighet till innovation, och 

säkerställa öppenhet idag och i framtiden. Att ta fram en 

digital arkivstrategi som tjänar verksamheternas behov och 

bidrar till en högkvalitativ och tillgänglig 

informationshantering är en del i den ambitionen.  

 

Miljöförvaltningen har lagt fram flera mycket värdefulla 

synpunkter i sitt tjänsteutlåtande. Dessa bör inarbetas i den 

digitala arkivstrategin. Det interna remissväsendet i staden är 

till just för att utveckla och förbättra förslag. Vi anser dock att 

det olyckligt att förvaltningen föreslår ett beslut om att 

avstyrka förslaget vilket kan tolkas som ett ställningstagande 

till att inte gå vidare med att utarbeta och anta en 

digitalarkivstrateg.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Katarina Luhr (MP) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Katarina Luhr m.fl. 

(MP), Mervi Mäkinen Andersson m.fl. (S) och Rikard Warlenius 

(V). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Jonas Naddebo (C) och Lars Jilmstad m.fl. (M) 

reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Joar Forssell (FP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 

sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande 

Ulrika Hoff (KD) instämmer i förslag till beslut från vice 

ordföranden Jonas Naddebo (C) och Lars Jilmstad m.fl. (M). 
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 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


